
 

 

Protokoll fört vid ordinarie styrelsemöte på Veckefjärdens GC 

den 21 oktober 2024 kl. 18.00. 

 

Närvarande:  

Mette Jakobsson 

Mia Lundberg 

Camilla Widmark 

Gustaf Lefvert 

Hans Tavér 

Anders Lindgren 

Mikael Nordin (Adjungerande) 

Frånvarande: Björn Vincent, Anna Hållberg och Christian Mattfolk (Adjungerande) 

 

§ 1. Sammanträdet öppnas 

Mette öppnade mötet och hälsade oss välkomna. Anders valdes till sekreterare. 

 

§ 2. Fastställande av dagordningen och föregående protokoll  

Dagordningen fastställdes och föregående protokoll gicks igenom och godkändes. 

 

§ 3. Information från ÅGF och alla kommittéer  

- Inget att notera.   

 

§ 4. Tvillingsta AB informerar 

- Stängningsdatum stora banan blir den 27 oktober. 

- Restaurangens kontrakt uppsagd. 

- Solcellerna på verkstadens tak fungerar bra. 

- Kommer att prova robotgräsklippare under 2025. 

- Rangens bollmaskin ska ge 24 st. bollar per hink. 

- Utskick av nyhetsbrev inom kort. 

 

 



§ 5. Ekonomi 

Gustaf redogjorde för ekonomin. 

 

§ 6. Samarbeten 

Mette har sammanställt ett erbjudande från Friskis & Svettis som har skickats ut till samtliga 

medlemmar. Lågt intresse gör att vi även skickar erbjudandet till Örnsköldsviks GK Puttom. 

 

§ 7. Projektstöd 

Går vi igenom vid ett senare tillfälle. 

 

§ 8. Styrelsemöten framöver 

Nästa möte 6 december 2024. 

 

§ 9. Övrigt 

- ÅGF konferens blir den 10 november.  

- Att styrelsen gärna vill vara delaktig i ett kommande TK-möte för planeringen 2025.  

- Att man har start varannan vecka från hål 1 och varannan vecka från hål 10 t.o.m. 

banans stängning.  

- Mejl från SGF Lena Lindström avvaktades. 

- TvAB/Mikael önskade en policy att hänvisa till vid exempelvis om det händer 

”olyckliga/farliga händelser” på banan. Det finns hos SGF en Juridisk kommitté som 

tar emot ”olyckliga/farliga händelser” från en golfklubb, men att VfGC bör ha en klar 

rutin för receptionen att följa. 

- Korthålsbanan är värderad/slopad. 

- CoreIT stänger ner våra klubbsidor den 1 januari 2025. Vi ska flytta över till en annan 

miljö. 

- Budget för resp. kommitté kommer att summeras efter säsongen. 

 

§ 10. Mötet avslutas 

- Mette avslutade mötet. 

 

Vid pennan och tangentbordet, Anders Lindgren 

 

…………………………………………… 

Anders Lindgren 

Justeras 

 

…………………………………………… 

Mette Jakobsson 


